
 
 
 
 
 
  
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Antwoorden op de vragen genomineerden YTA 2017 

door Froukje Veldman-de Roo 

 

1. Wat was doorslaggevend voor je om te kiezen voor je huidige werkomgeving? 
Enerzijds de kans om mijn kennis en kunde toe te passen in de maatschappij en daarmee 
echt een bijdrage te leveren. Anderzijds om mijzelf op persoonlijk gebied te kunnen blijven 
ontwikkelen. Bij ingenieurs- en adviesbureau Antea Group is het werkveld onze leefomgeving 
en proberen we een positieve bijdrage te leveren aan prettig en duurzaam wonen, werken 
en recreëren. Met een wetenschappelijke studie op zak en een mislukte poging om mijn 
doctoraat te behalen, zocht ik eind 2014 – begin 2015 een bedrijf waar ik een bijdrage zou 
kunnen gaan leveren aan de maatschappij. Bij Antea Group zag ik die mogelijkheid en 
daarnaast de kans om mijzelf te blijven ontwikkelen op inhoudelijk en persoonlijk gebied. 
“Creëer je eigen wereld” is het motto van Antea Group. Dat sprak mij aan, want dit is zowel 
in projecten als op mijn eigen carrière van toepassing. Dit was doorslaggevend voor mij om 
voor Antea Group te kiezen in 2015, na het verlaten van de universiteit. 
 

2. Wat was doorslaggevend voor je om te kiezen voor je huidige rol in de organisatie? 
Doorslaggevend was de kans om mijn persoonlijke competenties te ontwikkelen en te 
versterken tijdens het uitvoeren van mijn werkzaamheden. Als adviseur ga ik namelijk met de 
senior adviseurs en/of projectleiders het veld in en leer ik direct van hun ervaring. Daarbij 
kan ik ook intern leren van de ervaringen van collega’s. Er is namelijk een duidelijke 
hiërarchische structuur bij Antea Group en als adviseur krijg je de ruimte om te leren van de 
projectleiders, (project-)managers en (businesslijn-)directeuren. Deze ruimte moet je wel zelf 
creëren. Ik doe dat door kansen die zich aandienen te grijpen en door actief intern te 
netwerken. Op deze wijze ben ik met mijn huidige rol ‘onderaan de ladder’ begonnen bij 
Antea Group, zowel vakinhoudelijk als in verantwoordelijkheid, en ontdek ik tijdens het 
uitvoeren van mijn werk of en hoe ik deze ladder wil en kan beklimmen. Zo kan ik groeien, 
zowel persoonlijk als professioneel. 
 

3. Door wat of wie wordt je geïnspireerd en wat doe je daarmee? 
Ik word geïnspireerd door mensen die op een positieve, eerlijke, open en oprechte manier 
hun ambities nastreven. Bij het nastreven van je ambities moet je vaak opofferingen doen en 
moet je het risico durven nemen om te falen in je prestatie. Als je in dit proces dicht bij jezelf 
weet te blijven en op een positieve, eerlijke, open en oprechte manier met jezelf en andere 
mensen om weet te gaan, dan doormaak je persoonlijke groei op het hoogst haalbare 
niveau. Met je ervaringen en kennis kun je vervolgens jezelf en (vooral ook) een ander weer 
dienen. Zo kan een ieder een positieve bijdrage leveren in deze wereld. Deze manier van 
leven inspireert mij iedere dag om mijn beste beentje voor te zetten, in alle facetten van het 
leven. 
 
Voorbeeld van een zeer zichtbaar persoon die mij op bovenstaande wijze inspireert is Ellen 
DeGeneres. Zij kwam in 1997 in een sitcom uit voor haar seksualiteit en belandde daarna in 
een moeizame periode met haar carrière. Nu, 20 jaar later, heeft ze haar eigen talkshow en is 



 
 
 
 
 
  
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

ze in de VS elke werkdag op tv te zien. Ze is populairder dan ooit en ze won verschillende 
prijzen. Ze kreeg zelfs een presidential medal of freedom van president Obama in 2016. Ellen 
is altijd dicht bij zichzelf gebleven en daarbij is ze positief, open, eerlijk en oprecht. Daarmee 
is ze een inspiratiebron voor vele mensen, waaronder voor mij. Wat Ellen natuurlijk ook helpt 
in haar populariteit is haar goede dosis zelfspot en humor. 
 

4. Wat is je ambitie? 
Mijn ambitie is om ooit het verschil te gaan maken, of een bijdrage daarin, in deze wereld. 
Om telkens meer de focus te verleggen van welvaart naar welzijn in mijn leven en in dat van 
anderen. Mijn weg daar naartoe of mijn einddoel heb ik niet scherp. Ik laat mij leiden door 
de kansen die zich aandienen, welke ik enerzijds actief opzoek en die anderzijds bij toeval 
langskomen.  
 

5. Wat doe je anders dan anderen? 
Ik sta open voor verandering en neem actief deel aan positieve bewegingen. “Be the change 
you wish to see in the world” – Mahatma Gandhi. Dit klinkt cliché, maar het raakt de kern 
van ons doen en laten. Verandering wordt door de mens ervaren als een gevaar. Veiligheid, 
oftewel je veilig voelen, is de grootste basisbehoefte. Het is zelfs zo belangrijk dat je er als 
individu bijna alles voor over hebt. Omdat verandering een potentiële dreiging is op je 
huidige, veilige, manier van leven, kan de eerste reactie een afkeurende of afwijzende zijn.  
 
Wat ik anders doe dan anderen is het erkennen van deze reactie in mijzelf en mij openstellen 
voor de mogelijkheden die gepaard gaan met de verandering. Ik probeer het verhaal vanaf 
een andere kant te zien. Wanneer ik de verandering dan kan zien als een positieve beweging, 
dan neem ik actief deel en probeer ik het positieve te integreren in mijn manier van leven. 
Als ik dan met mijn overtuiging ook nog anderen kan inspireren om het ook anders en beter 
te gaan doen, en dat lukt regelmatig spontaan, dan is dat een bevestiging van mijn positieve 
instelling en inzet.  
 

6. Wat beschouw je als je grootste succes en hoe is dat succes tot stand gekomen? 
Als mijn grootste succes beschouw ik mijn afstudeerproject van mijn Master Technische 
Wiskunde. In een stage van tien maanden heb ik theoretisch onderzoek gedaan naar een 
onderwerp waar mijn begeleider op was gepromoveerd. Ik kreeg een boek als 
achtergrondinformatie en een publicatie met een openstaand probleem. Mijn taak was om 
het openstaande probleem op te lossen. Ik heb de theorie en het probleem doorgrond en 
het resultaat van mijn onderzoek was het wiskundige bewijs van de oplossing van het 
probleem. Voor mijn afstudeerproject kreeg ik een 9 en ik studeerde cum laude af.  
 
Na mijn studie heb ik met mijn begeleider een conferentie-artikel geschreven op basis van 
mijn afstudeeronderzoek en tijdens een conferentie in Florence, Italië heb ik het artikel 
gepresenteerd. De schrijver van het boek, dat ik als achtergrondinformatie had gebruikt bij 
mijn onderzoek, zat in de zaal en vertelde mijn begeleider achteraf dat hij onder de indruk 
was van mijn presentatie. Ik was rustig, duidelijk en begreep goed waar het over ging.  
 



 
 
 
 
 
  
 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ik beschouw dit als mijn grootste succes omdat ik met dit onderzoek heb kunnen laten zien 
wat ik kan, voornamelijk aan mijzelf. Toen ik aan mijn studie Wiskunde begon, dacht ik 
eigenlijk dat ik het niet zou kunnen. Vijf jaar later studeerde ik cum laude en nominaal af. Ik 
kreeg zelfs een PhD-positie aangeboden bij het onderzoeksinstituut waar ik stage had 
gelopen. Ik heb mijzelf doen verbazen. Deze zelfkennis gebruik ik nu dagelijks in mijn werk en 
mijn privé leven. Er is namelijk zoveel mogelijk. Als ik het echt wil en vertrouwen heb in 
mijzelf, dan kan ik (bijna) alles.  


